



တၢ်တၢ်ကျဲလၢလီၤဆီၤမ့ၢ်ဝဲၤအတၢ်လိၤပၢၣ်ဘၣ်တဖၣ်

တၢ်ပုၤသ့ၤတၢ်ဂ့ၢ်ဝီၤအတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အလံာ်ပရၢတဖၣ်

ပုၤသ့ၤတၢ်အမူအဒါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ တၢ်ပုၤသ့ၤတၢ်ဂ့ၢ်ဝီၤအတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အလံာ်ပရၢ ၅

[SYSTEM DATE]

PGW စရိအနီၣ်ဂီၢ်-

[ACCOUNT NUMBER]

တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲၤတၢ်မၤအလီၢ်အကျဲၣ်နီၣ်ဂီၢ်-

[PREMISE ADDRESS]

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဘၣ်ဃးပုၤသ့ၤတၢ်အမူအဒါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ (CRP) ကျိၣ်စ့အတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်

ဆူ- [FIRST NAME] [LAST NAME],

ဒ်ပုၤဟံၣ်ဃုာ်ဟံၣ်ဂီၢ်လၢ PGW အပုၤသ့ၤတၢ်အမူအဒါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ (Customer Responsibility Program (CRP)) တဂၤအသိးနဒီးန့ၢ် ဘၣ်စ့ခရဲဒီးခဲလၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤခီဖျိ PGW အပုၤသ့ၤတၢ်တဖၣ်လၢအကျါၤဘၣ်ဒုးသ့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအလဲအပူၤအကျါတနီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကတီၢ်အံၤ နတန့ၣ်တဘျီခရဲဒီးခဲအအါကတၢ်အိၣ်ဝဲဒုးဒ် \$2,870 ယၣ်ယၣ် (ဆီတလဲအသးသ့ဝဲဒုးဒ် PGW အယုာ်အဖီခိၣ်) မ့တမ့ၢ် 2,125 CCF တုၤလီၤလၢ [FINAL CREDIT MONTH] န့ၣ်လီၤ. PGW ကဒုးသ့ၣ်ညါနီဖျိလံာ်ပရၢဖဲနတၢ်သ့ၣ်အံၤတုၤထီၣ် 50%, 80% ဒီး 100% လၢအမ့ၢ်ခရဲဒီးခဲအအါကတၢ်န့ၣ်လီၤ. **ဖဲနမ့ၢ်သ့ၣ်လၢကွၢ်ခရဲဒီးခဲန့ၣ်, နကဘၣ်မၤပုၤကၤအီၤဒီး တၢ်ဟ့ၣ်အလဲအတၢ်ထီၣ်ယူ (Average Bill CRP)အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ [ခရဲဒီးခဲအလါအကတၢ် တလါ]လၢဘၣ်တဘျီတၢ်ကယုအီၤဒီးတၢ်အလဲလၢအအါထီၣ်လၢနဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.**

ပဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်န့ၣ်လၢနကမၤတၢ်စးထီၣ်တနံၤအံၤလၢတၢ်ကသ့ၣ်လီၤကံ သဝံန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်တဘျီနကကြါးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒုးဒ်လၢတၢ်ကွၢ်ကဟံၣ်န့ၢ်တၢ်ခါလၢတၢ်သ့ၣ်လၢဘၣ်ခရဲဒီးခဲအအါကတၢ်ဖဲတၢ်လၢလံာ်အံၤ မ့ၢ်ဘၣ်လီၤသးဒီးနတၢ်အိၣ်သးအခါ ၁) ဟံၣ်ဖိဖိတဂၤဖဲအတယံၤဒီးဘၣ်အခါသးအိၣ်လၢနန့ၣ်ပူၤထၢပူၤအခါ, ၂) နဟံၣ်ဖိဖိတဂၤဖဲအတယံၤဒီးဘၣ်လဲၤခီဖျိဘၣ်တၢ် ဆူးတၢ်ခါအိၣ်အမ့ၢ်, ၃) နဟံၣ်အံၤဘၣ်တၢ်ဆီၣ်ဘၣ်ဆီၣ်ဘၣ်အံၤမ့တမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်မၤကမၤဘၣ်ဟံၣ်ဃုာ်ဃီအတၢ်သိၣ်တၢ်သီတၢ်ဘျီလၢမၤဘၣ်ဒိတၢ်သ့ၣ်သဝံ, မ့တမ့ၢ်, ၄) ကံသဝံအတၢ်သ့ၣ်အံၤလၢကွၢ်အဂၤတဘျီနတအိၣ်ဒီး တၢ်စိတၢ်ကမီၤလၢနကဖီၣ်ဂၢၢ်ဃာ်အီၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲနမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးယုထီၣ်တၢ်ပျဲပျဲဖျိ တခါအခါန့ၣ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ် PGW ဖဲ- 215-978-1040.

တၢ်လၢလံာ်မ့ၢ်ခိၣ်ခါစ့ၤကီၢ်ခါလၢတၢ်ကမၤအီၤလၢတၢ်ကသ့ၣ်လီၤကံသဝံဒ်သိးတၢ်ကဟးဆဲးဝဲဒုးဒ်တၢ်တုၤထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ခရဲဒီးခဲလၢအအါကတၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတီၢ်သ့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်ညါတဖၣ်န့ၣ်အိၣ်ဝဲဒုးဒ်ဖဲ www.pgwenergysense.com/tips န့ၣ်လီၤ.

- ဖဲတၢ်ဂီၢ်ခါအကတီၢ်န့ၣ်, မၤဖျၢၣ်လီၤဖဲးကွၢ်တၢ်ဂီၢ်တၢ်ခါ thermostat တုၤ 68°F ဖဲနအိၣ်လၢဟံၣ်အခါဒီးဖဲနလဲၤဆူတၢ်ချါအါန့ၣ်စ့ၤကီၢ်န့ၣ်ရဲၣ်အခါမၤဖျၢၣ်လီၤအီၤတုၤ 58°F တက့ၢ်
- မၤစ့ၤလီၤဃာ်တၢ်ကီၢ်တၢ်ခါအတၢ်ထီၣ်လၢနစဲးမၤကီၢ်ထီၣ်ထံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.
- မၤစ့ၤလီၤတၢ်လုာ်ထံၣ်အဆၢကတီၢ်, ဒီးစးထီၣ်လုာ်ထံၣ်တဘျီဃီဖဲထံၣ်မ့ၢ်ကီၢ်ထီၣ်အခါန့ၣ်တက့ၢ်.
- ဖဲနဟံၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီး (furnace)အခါ, သမံသမိးဘၣ်ဖဲးအတၢ်ပံာ်ထုးထီၣ်ကလံာ်ကိးလါဒီးဒီးထၢန့ၣ်လီၤအသီတခါဖဲမ့ၢ်ဘၣ်အဘၣ်သီအခါတက့ၢ်.

ဘၣ်တဘျီနကတီၢ်ဟံၣ်ကီၢ်န့ၣ်ဆၢၣ်ကံသဝံသ့ၣ်ဖျိတၢ်ဟံၣ်ဃုာ်ဟံၣ်ဂီၢ်လၢ PGW အဟံၣ်ဃီတၢ်မုာ်တၢ်ပၤ (Home Comfort) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲနမ့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဃုထၢန့ၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကလီၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ကတီၢ်တၢ်အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲၤတၢ်မၤတခီ, မၤလီၤတၢ်နသးလၢနကတုၤလီၤအီၤန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲဒုးဒ် CRP ဒီးကမၤစၢၤန့ၣ်လၢတၢ်ကဟးဆဲးတၢ်တုၤထီၣ်ခရဲဒီးခဲအအါကတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ် PGW ဖဲ 215-235-1000 ဖဲနမ့ၢ်လိၤပၢၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအခါတက့ၢ်.